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Abstract (en)
[origin: CN104613495A] The invention relates to a heating device (10) and a fuel-air mixing device (16) for the heating device. The heating device
comprises a burner (14) assisted by a blower (12), a fuel-air mixing device (16). The fuel-air mixing device drives in particular gaseous fuel (22) to
go through at least one opening (24)via pipes (26, 30) in a region of a narrow region (18) to feed a flowing air (20). It is proposed that the opening
(24) represents the main throttling of the fuel between the pipes (26, 30) and the air (20).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Heizgerät (10) sowie eine Brennstoff-Luft-Mischeinrichtung (16) für ein Heizgerät mit einem von einem Gebläse (12)
unterstützten Brenner (14), einer Brennstoff-Luft-Mischeinrichtung (16), die über eine Leitung (30) strömender Luft (20) im Bereich einer Engstelle
(18) insbesondere gasförmigen Brennstoff (22) über mindestens eine Öffnung (24) zuführt. Es wird vorgeschlagen, dass die Öffnung (24) die
wesentliche Drosselung des Brennstoffes zwischen der Leitung (30) und der Zumischung zur Luft (20) darstellt.
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